
REFERAT FRA GENERALFORSAMLING I HJØRRING TENNISKLUB
LØRDAG D. 1. MARTS 2025.

1. Valg af dirigent og referent.
Per Klingenberg blev valgt som dirigent.
LoƩe Haugaard blev valgt som referent.
Per Klingenberg gjorde opmærksom på, at punkt 11 i dagsordenen udgik, da der ikke er modtaget  
forslag fra medlemmer/bestyrelsen.

1. Beretning ved konsƟtueret formand (Steen).
Beretningen kan læses særskilt.
EŌer beretningen blev der sƟllet følgende spørgsmål:
Jørgen Bæk fortalte at hjertet ligger i tennisklubben, og spurgte dereŌer - Hvorfor er situaƟonen 
med udskilning af padel ikke håndteret bedre? Er man opmærksom på, at klubben går glip af 
Ɵlskud?
Steen henviste Ɵl at der Ɵdligere har været stort fokus på padel og meget lidt fokus på tennis. Padel 
var ved at kvæle tennis. I bestyrelsen var der ikke Ɵlstrækkelige ressourcer Ɵl at fokusere på padel 
eŌer udskilningen.
Fra forsamlingen blev der suppleret med, at modtaget lokaleƟlskud gik Ɵl baneleje i padelcenteret.

Kim Mikkelsen indledte sine bemærkninger med, at gøre opmærksom på sine gode intenƟoner for 
klubben.  Han henviste Ɵl ønske om ligeværdighed imellem tennis og padel, og gjorde opmærksom 
på, at der ikke er noget fællesskab imellem tennis og padel. HereŌer spurgte Kim ud i forsamlingen
’hvad vil vi med padel i fremƟden?’  En beslutning derom træffes på en generalforsamling, da der 
skal ske en vedtægtsændring.

2.
Hans Jørn Christensen opfordrede Ɵl at tage medlemmerne med på råd.
Kim gjorde opmærksom på, at formalia omkring brug af ’konsƟtueret formand’ ikke overholder 
reglerne. Per Klingenberg oplyste, at han var blevet kontaktet af bestyrelsen, og han traf beslutning 
om ikke at aĬolde en ekstraordinær generalforsamling, grundet den korte Ɵd inden aĬoldelse af 
ordinær generalforsamling.
Kim forespurgte hvor det står, at klubben skal involvere sig i pickleball? René Aarup oplyste at 
pickleball er en afart af tennis, og derfor indenunder DTF.
Grethe Nielsen deltog i et infomøde i eŌeråret 2024, hvor der blev talt om omdeling af flyers Ɵl 
juniorerne omkring en turnering. KommunikaƟonen omkring omdelingen havde ikke været tydelig 
for alle.
Der var enighed om at det skal være bedre i fremƟden.
Kim gjorde opmærksom på, at det i Steens beretning var faktuelt forkert, at Kim ikke længere 
ønskede at fortsæƩe som træner.

Kim fortsaƩe sin række af spørgsmål med, at spørge ind Ɵl kutymen omkring booking af baner, og 
gjorde opmærksom på at reglerne er uklare - herunder aĬoldelse af et julearrangement for særligt 
udvalgte. Reglerne omkring brug af indendørsbanerne i udendørssæsonen er ligeledes uklare.



Per Klingenberg opfordrede bestyrelsen Ɵl at kigge ind i tydeliggørelse af reglerne, og Kim Ɵl at 
henvende sig Ɵl  bestyrelsen via mail.
Peter Leutscher gav udtryk for at generalforsamlingen er reƩe forum Ɵl drøŌelser som disse, og at 
det er i alles interesse.

Steen gjorde opmærksom på, at det er frivilligt arbejde, og at formandsposten også er på valg.
HereŌer blev beretningen taget Ɵl eŌerretning.

3. Gennemgang af årsregnskaber 2024 (tennis og padel)
Kassereren gennemgik regnskaberne for hhv. padel og tennis.
Padelregnskabet viser et overskud på 44.000 kr. Overskuddet fordeles ligeligt imellem HTK og HFS.
Budget 2025 er væsentligt mindre grundet markant fald i antal medlemmer, og der forventes et 
underskud på 27.000 kr.
Der er ikke søgt om akƟvitetsƟlskud Ɵl padel i 2025, da vi ikke kender medlemstal på nuværende 
Ɵdspunkt. Der kan søges om Ɵlskud indƟl ulƟmo august måned.
Restgæld Ɵl Fonden udgjorde ved årsskiŌet 25.000 kr.

Lars Aage Jensen spurgte ind Ɵl håndtering af mellemværende med HFS. Steen oplyste at anlægget 
blev hurƟgt afskrevet, og at samarbejdet med HFS skal have ny energi.

Padelregnskab blev godkendt og budgeƩet taget Ɵl orientering.

Tennisregnskabet viser et overskud på knap 5.000 kr.
Overskridelse af budgeƩet skyldes primært udbedring af beskadiget dræn under bane 1 og 3
.
Budget 2025 er nedjusteret på sponsorindtægter. Der vil i 2025 være fokus på indgåelse af nye 
sponsoraŌaler. Forventet overskud på 12.000 kr. før padelunderskud indregnes.

Der blev forespurgt om det var muligt, at byde ind på opgave omkring at skaffe sponsorindtægter. 
Bestyrelsen takkede ja derƟl.

Tennisregnskab blev godkendt og budgeƩet taget Ɵl orientering.

4. Fastlæggelse af konƟngentsatser
Bestyrelsen foreslår uændret medlemskonƟngent.
Muligheder som ét samlet konƟngent for både tennis og padel blev drøŌet, samt muligheden for at 
lade pensionistkonƟngent udgå og der ved kun have hhv. junior- og seniorkonƟngenter.
KonƟngentsatserne fastholdes og Ɵmepris for gæstespil sƟger Ɵl 50 kr.
Bestyrelsen blev opfordret Ɵl at kigge ind i, at hæve satserne de kommende år.

Der blev forespurgt om mulighed for, at nedsæƩe en arbejdsgruppe med fokuspunkt økonomi. 
Herunder blev  der blandt andet nævnt sommerturnering, sponsorer, merchandise.
Bestyrelsen rækker ud Ɵl Peter Leutscher.

5. Valg af formand:
a: Bestyrelsen foreslår Steen Errebo, pt. KonsƟtueret formand.



Steen Errebo blev valgt uden modkandidater.

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer
i) Jens Andersen (kasserer) modtager genvalg

Jens Andersen  blev genvalgt uden modkandidater
ii) Karen Møller afgår i uƟde

Jørgen Stokbæk blev valgt uden modkandidater (1 år)
iii) Thomas Frederiksen modtager valg (2 år)

Thomas Frederiksen blev valgt uden modkandidater
iv) Bestyrelsen foreslår Jacob Kunø (2 år)

Jacob Kunø blev valgt uden modkandidater
v) Bestyrelsen foreslår LoƩe Haugaard (1 år)

LoƩe Haugaard blev valgt uden modkandidater

René Aarup opfordrede Ɵl en ændring af vedtægterne, således at et af bestyrelsesmedlemmerne 
kan være fra klubbens ungeudvalg.

7. Valg af suppleant (1 år)
Karen Møller blev valgt uden modkandidater.

8. Valg af 2 revisorer
- Bjarne Lind Thomsen modtager genvalg.
Bjarne Lind Thomsen blev genvalgt.
- Hans Jørn Christensen blev valgt uden modkandidater

9. Valg af revisorsuppleant (1 år)
Niels Nygaard blev valgt uden modkandidater.

10. Orientering fra Hjørring Tennisklubs Fond.
Steen forelagde fondsbestyrelsens beretning.
Det økonomiske resultat eŌer skat lyder på 102.000 kr. i overskud.
HTK skal sƟlle med 3 medlemmer Ɵl Fonden, og eŌer HC er trådt ud indgår Henrik Nielsen. Steen 
Errebo og Niels Jacob Jensen fortsæƩer.

11. Punktet udgik.

12. Eventuelt
Grethe Nielsen ytrede ønske om at opslag markeres med afsender samt dato.
Ønsket blev taget Ɵl eŌerretning.
Peter Leutscher hensƟllede Ɵl Ɵdligere forespørgsel som endnu ikke er besvaret. Forespørgslen gik 
på, at få Peters forrige træner på kontaktlisten på hjemmesiden, og på at denne træner igen kunne 
indgå i trænerteamet.
Peter opfordrede Ɵl dialog imellem den pågældende træner og bestyrelsen.



Godkendt af Dirigent Per Klingenberg

------------------------------------------

Hjørring d.    /     - 2025


